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PROTOKÓŁ NR IV/24 

z IV sesji Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 20 czerwca 2024 r. 
 

Miejsce posiedzenia – Urząd Miasta Kobyłka. 

Otwarcie sesji - godz. 15:00, zamknięcie sesji – godz. 22:30. 

Obecnych - 21 radnych. 

Lista obecności radnych w załączeniu. 
 

Ad. 1. Otwarcie IV sesji Rady Miasta. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka Pani Sylwia Jaźwińska po stwierdzeniu prawomocności 

obrad otworzyła IV sesję Rady Miasta i powitała: Burmistrza Miasta, Skarbnik Miasta, 

Sekretarz Miasta, Pana Mecenasa, Radnych Miasta, pracowników Urzędu  Miasta, mieszkańców 

oraz internautów. 

 

Ad. 2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
 

Pani Przewodnicząca skierowała zapytanie o wnioski do porządku obrad, w pierwszej 

kolejności zgłosiła się Pani Sekretarz Miasta Małgorzata Murawska, która zgłosił 3 wnioski 

o zmianę porządku obrad: pierwszy wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Kobyłka w 2024 roku 

(jako nowy punkt 20) – Radni przegłosowali wniosek, 21 Radnych jednogłośnie 

ZA wprowadzeniem do porządku obrad; drugi wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Kobyłce 

(jako nowy punkt 22) – Radni przegłosowali wniosek, 21 Radnych jednogłośnie 

ZA wprowadzeniem do porządku obrad; trzeci wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku 

obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr II/10/2024 w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

Radnych Miasta Kobyłka (jako nowy punkt 23) - Radni przegłosowali wniosek, 21 Radnych 

jednogłośnie ZA wprowadzeniem do porządku obrad.  Następnie głos zabrał Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Pan Radny Marcin Zdunek z wnioskiem w sprawie wprowadzenia do porządku 

obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr LXXIV/608/2024 Rady Miasta Kobyłka z dnia 31 

stycznia 2024 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok (jako nowy 

punkt 24) – Radni przegłosowali wniosek, 21 Radnych jednogłośnie ZA wprowadzeniem do 

porządku obrad. Głos zabrała Pani Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rada 

Magdalena Dybka, która zgłosiła 4 wnioski: pierwszy w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi (jako nowy punkt 25) - Radni 

przegłosowali wniosek, 21 Radnych jednogłośnie ZA wprowadzeniem do porządku obrad; drugi 

w sprawie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (jako 

nowy punkt 26) – Radni przegłosowali wniosek, 21 Radnych jednogłośnie ZA wprowadzeniem 

do porządku obrad; trzeci w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji (jako nowy punkt 27) – Radni przegłosowali wniosek, 21 Radnych 

jednogłośnie ZA wprowadzeniem do porządku obrad; czwarty w sprawie wprowadzenia 
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do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia 

skargi (jako nowy punkt 28) – Radni przegłosowali wniosek, 21 Radnych jednogłośnie 

ZA wprowadzeniem do porządku obrad. Wprowadzono zmiany do porządku obrad. 

Radni przystąpili do głosowania za zatwierdzeniem zmienionego porządku obrad. W głosowaniu 

wzięło udział 21 Radnych, wszyscy jednogłośnie ZA zatwierdzeniem porządku obrad. 

 

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołu z LXXVII Sesji Rady Miasta Kobyłka. 

 
Przewodnicząca Rady Miasta zapytała Radnych, czy mają uwagi do przedłożonego przed sesją 

protokołu z LXXVII Sesji Rady Miasta Kobyłka. Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady 

Miasta przeszła do przeprowadzenia głosowania za zatwierdzeniem protokołu z LXXVII Sesji 

Rady Miasta Kobyłka. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. 

Protokół został zatwierdzony.  

 

Ad. 4. Zatwierdzenie protokołu z I Sesji Rady Miasta Kobyłka. 

 
Przewodnicząca Rady Miasta zapytała Radnych, czy mają uwagi do przedłożonego przed sesją 

protokołu z I Sesji Rady Miasta Kobyłka. Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady Miasta 

przeszła do przeprowadzenia głosowania za zatwierdzeniem protokołu z I Sesji Rady Miasta 

Kobyłka. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Protokół został 

zatwierdzony.  

 

Ad. 5. Zatwierdzenie protokołu z II Sesji Rady Miasta Kobyłka. 

 
Przewodnicząca Rady Miasta zapytała Radnych, czy mają uwagi do przedłożonego przed sesją 

protokołu z II Sesji Rady Miasta Kobyłka. Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady Miasta 

przeszła do przeprowadzenia głosowania za zatwierdzeniem protokołu z II Sesji Rady Miasta 

Kobyłka. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Protokół został 

zatwierdzony.  

 

Ad. 6. Zatwierdzenie protokołu z III Sesji Rady Miasta Kobyłka. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała Radnych, czy mają uwagi do przedłożonego przed sesją 

protokołu z III Sesji Rady Miasta Kobyłka. Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady Miasta 

przeszła do przeprowadzenia głosowania za zatwierdzeniem protokołu z III Sesji Rady Miasta 

Kobyłka. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA. Protokół został 

zatwierdzony.  

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kobyłka. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta skierowała zapytanie do Państwa Radnych, czy są pytania 

do sprawozdania oraz czy Radni są za odczytywaniem sprawozdania Burmistrza Miasta podczas 

sesji. Sprawozdanie zostało udostępnione Radnym przed sesją do materiałów na sesję. Radni 

postanowili o nieodczytywaniu sprawozdania podczas sesji i przejściu do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
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Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Kobyłka z działalności 

między sesjami.  

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady, kierując zapytanie czy są pytania do przedłożonego 

Radnym przed sesją Sprawozdania z działalności Przewodniczącej Rady Miasta między 

sesjami. Radni nie wnieśli uwag, ani nie skierowali pytań do sprawozdania. Przewodnicząca 

Rady przeszła więc do kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad. 9. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Kobyłka za 2023 r. 

 
Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzta Murawska, która przedstawiła sprawozdanie 

z realizacji uchwał podjętych przez Radę Miasta Kobyłka w 2023 r. Nie zgłoszono uwag co do 

sprawozdania.   

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kobyłka na lata 2024-2043. 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która przedstawiła uzasadnienie do uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta wysłuchała 

opinii Komisji dotyczących uchwały, wszystkie Komisje Stałe Rady Miasta zaopiniowały uchwałę 

pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały, 

w głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy opowiedzieli się ZA podjęciem. Uchwała została 

podjęta. 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Kobyłka na 2024 rok. 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści 

autopoprawki oraz przedstawionego wcześniej projektu uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta 

wysłuchała opinii Komisji dotyczących uchwały, wszystkie Komisje Stałe Rady Miasta 

zaopiniowały uchwałę pozytywnie. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do głosowania nad 

przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały, w głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy 

opowiedzieli się ZA przyjęciem. Autopoprawka została przyjęta. Następnie Radni przegłosowali 

projekt uchwały, w głosowaniu wzięło udział 21 Radnych wszyscy opowiedzieli się ZA podjęciem. 

Uchwała została podjęta.  

Ad. 12. Raport o stanie Miasta Kobyłka za rok 2023: 

a) przedstawienie raportu o stanie Miasta Kobyłka za rok 2023;  

Raport o stanie Miasta Kobyłka za 2023 rok przedstawiła przedstawicielka Fundacji Miasto Pani 

Sylwia Kluczyńska, która omówiła w sposób ogólny treść raportu. Radni nie zgłosili uwag co 

formy raportu, natomiast zadawali pytania dotyczące jego treści. 
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b) debata nad raportem;  

Radni odbyli dyskusję na temat raportu. 

c) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kobyłka wotum 

zaufania. 

Nawiązała się obszerna dyskusja, Radni mieli wiele zastrzeżeń względem działań, które zaszły 

w Mieście w poprzednim roku kalendarzowym, podkreślano niejednokrotnie, że wotum udzielane 

jest na podstawie tego, co zostało zrobione w 2023 roku, nie dotyczy to Burmistrza, który złożył 

ślubowanie 6 maja 2024 r., ponieważ Pan Konrad Kostrzewa nie miał większego wpływu 

na realizację zadań Miasta w 2023 r., a były to działania poprzedniej Burmistrz Pani Edyty Zbieć. 

W związku z powyższym wypowiedział się Mecenas Karol Trzaska, który poinformował, 

że zgodnie z prawem Burmistrz, który dwukrotnie rok po roku nie otrzyma wotum zaufania, może 

zostać odwołany przez Radę Miasta w drodze referendum, stwierdzając jednak, że nie ma w tym 

przypadku takiego zagrożenia, powołując się na komentarze, ponieważ jeżeli Rada głosuje nad 

udzieleniem wotum Burmistrzowi, który złożył ślubowanie po okresie, za który wotum jest 

przyznawane, to zostało udzielone, bądź nieudzielone na rzecz poprzedniego Burmistrza, 

który w tym okresie pełnił funkcję gospodarza. Radni zabierali głos, wyrażali swoje opinie na temat 

działań Burmistrz Miasta podjętych w 2023 roku, uzasadniając swój głos za lub przeciw udzieleniu 

wotum Burmistrzowi. Radni przystąpili do głosowania w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 

Kobyłka wotum zaufania, w głosowaniu wzięło udział 21 Radnych: 5 głosów ZA, PRZECIW – 0, 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ – 16. Uchwała nie została podjęta. Wotum zaufania nie zostało 

udzielone Burmistrzowi Miasta Kobyłka. 

Całość dyskusji nad tym punktem można odtworzyć na nagraniu z sesji, link do nagrania: 

https://esesja.tv/transmisja/54686/sesja-rady-w-dniu-czwartek-20-czerwca-2024.htm. 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania 

budżetu Miasta Kobyłka za rok 2023:  

a) sprawozdanie finansowe Miasta Kobyłka za rok 2023;  

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, przedstawiając informację o sprawozdaniu 

finansowym Miasta Kobyłka za rok 2023. 

b) sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Kobyłka za rok 2023;  

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, przedstawiając informację o sprawozdaniu 

z wykonania Budżetu Miasta Kobyłka za rok 2023. 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie przedłożonego przez 

Burmistrza Miasta Kobyłka sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kobyłka za 2023 rok;  

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kobyłka Pan Jacek Lis, który odczytał w całości 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie przedłożonego przez Burmistrza Miasta 

https://esesja.tv/transmisja/54686/sesja-rady-w-dniu-czwartek-20-czerwca-2024.htm
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Kobyłka sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kobyłka za 2023 rok. 

d) informacja o stanie mienia Miasta Kobyłka;  

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, przedstawiając informację o stanie mienia 

Miasta Kobyłka. 

e) dyskusja;  

Radni nie mieli pytań, ani wątpliwości względem przedstawionych informacji.  

f) głosowanie. 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Pani Emilia Bakierska, która zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały oraz przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści 

autopoprawki oraz przedstawionego wcześniej projektu uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta 

Kobyłka przeszła do przegłosowania autopoprawki do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu 

Miasta Kobyłka za rok 2023. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, 21 głosów ZA. 

Autopoprawka została przyjęta. Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały, 

w głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy jednogłośnie ZA, uchwała została podjęta.  

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Kobyłka z tytułu wykonania budżetu za rok 2023;  

a) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kobyłka w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Kobyłka za rok 2023;  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kobyłka Pan Radny Marcin Zdunek, 

odczytując stanowisko Komisji. Komisja pozytywnie zaopiniowała udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Kobyłka z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kobyłka za 2023 rok;  

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Kobyłka Pani Monika Janczara, odczytując 

w całości opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kobyłka za 2023 rok. 

c) głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kobyłka 

za 2023 rok. 

Radni przystąpili do głosowania nad udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Miasta Kobyłka 

za 2023 rok, w głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, 20 głosów ZA, 0 głosów PRZECIW, 1 głos 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ. Uchwała została podjęta.  
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Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia planu ogólnego Miasta Kobyłka. 

 
Głos zabrała Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej Urzędu Miasta Pani Joanna 

Śmiecińska, która przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały. Radni nie zgłosili 

uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka poprosiła o opinię 

Komisji Rady Miasta Kobyłka, Komisja Rozwoju i Gospodarki Przestrzennej pozytywnie 

zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta przeszła do głosowania 

nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta Kobyłka, 

w głosowaniu wzięło udział 21 Radnych. Wszyscy jednogłośnie ZA. Uchwała została podjęta. 
 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zachodniej części osiedla Maciołki w Kobyłce. 

 

Głos zabrała Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej Urzędu Miasta Pani Joanna 

Śmiecińska, która przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały. Radni nie zgłosili 

uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka poprosiła o opinię 

Komisji Rady Miasta Kobyłka, Komisja Rozwoju i Gospodarki Przestrzennej pozytywnie 

zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta przeszła do głosowania 

nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta Kobyłka, 

w głosowaniu wzięło udział 21 Radnych. Wszyscy jednogłośnie ZA. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 

Kobyłka.  

Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzata Murawska, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka poprosiła o opinię Komisji Rady Miasta Kobyłka, Komisja 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania za podjęciem uchwały, w głosowaniu wzięło 

udział 21 Radnych, ZA podjęciem uchwały zagłosowało 18 Radnych, PRZECIW – 0, 3 osoby 

WSTRZYMAŁY SIĘ od głosu. Uchwała została podjęta. 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 
Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzata Murawska, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Burmistrz również zabrał głos, informując, że przedmiotowa uchwała jest 
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szybką reakcją Miasta na szybki przyrost odpadów w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów.  

Radni mieli wątpliwości względem przedłożonej uchwały, zgłaszali wiele uwag. Nawiązała się 

obszerna dyskusja pomiędzy Burmistrzem Miasta, a Radą Miasta. Przewodnicząca Rady Miasta 

ogłosiła przerwę w celu wprowadzenia przez Urząd zmian do projektu uchwały. Po przerwie Pani 

Sekretarz Miasta zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały. Po przerwie Radni zapoznali się 

z autopoprawką, przegłosowali ją: w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 17 głosów ZA, 1 głos 

PRZECIW, 2 głosy WSTRZYMUJĄCE SIĘ. Autopoprawka została przyjęta.  Radni wrócili 

do dyskusji nad uchwałą, dyskusja była szczegółowa, poruszono wiele ważnych wątków 

związanych z wykonywaniem uchwały. Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka poprosiła o opinię 

Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska, Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

na posiedzenia, natomiast podczas sesji nastawienie względem uchwały nieco uległo zmianie. 

Przewodnicząca Rady Miasta sprawdziła kworum i przeszła do głosowania. W głosowaniu wzięło 

udział 20 Radnych, 17 głosów ZA, 1 głos PRZECIW, 2 osoby WSTRZYMAŁY SIĘ od głosu. 

Uchwała została podjęta.  
 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia rodzaju 

dodatkowych usług świadczonych przez Miasto Kobyłka w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów oraz wysokości opłaty za te usługi. 

 
Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzata Murawska, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały. Przewodnicząca Rady 

Miasta przeszła do przegłosowania projektu uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 16 

głosów ZA, 1 głos PRZECIW, 3 głosy WSTRZYMUJACE SIĘ. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Kobyłka w 2024 roku. 

Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzata Murawska, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Przewodnicząca Rady podkreśliła, że ta uchwała nie pierwszy raz już jest 

zmieniana na sesji Rady Miasta z powodu uwag skierowanych przez Nadzór Prawny Wojewody 

Mazowieckiego względem uchwały, wyraziła swoje zaniepokojenie tym faktem. Radni nie zgłosili 

uwag co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. Przewodnicząca Rady przystąpiła 

do głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 

wszyscy jednogłośnie ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kobyłce. 

Głos zabrała Dyrektor  Miejskiego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Kobyłce Pani Urszula Starużyk, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

wraz z objaśnieniem zmian, które zostały wprowadzone względem obowiązującego statutu. Radni 

zadali wiele pytań, mieli również kilka zastrzeżeń względem zapisów statutu. Dyskusja była 
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obszerna, można się z nią zapoznać pod linkiem: https://esesja.tv/transmisja/54686/sesja-rady-w-

dniu-czwartek-20-czerwca-2024.htm. Podczas dyskusji padł wniosek formalny Pana Radnego 

Pawła Kostrzewy o zdjęcie z porządku obrad IV Sesji Rady Miasta Kobyłka projektu uchwały 

i procedowania go na kolejnej sesji po dokładniejszym zgadaniu statutu oraz wprowadzeniu 

stosownych zmian do zaproponowanego statutu. Pan Radny Artur Rola zabrał głos PRZECIW 

wnioskowi Pana Radnego Pawła Kostrzewy. Mecenas zabrał głos, że skoro padł wniosek formalny 

Radnego to należy go przegłosować. Przewodnicząca Rady przeszła do przegłosowania wniosku 

Pana Radnego Pawła Kostrzewy w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

nadania statutu Miejskiemu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

w Kobyłce. W głosowaniu wzięło udział 20 Radnych, 5 głosów ZA, 10 głosów PRZECIW, 

5 głosów WSTRZYMUJACYCH SIĘ. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kobyłce nie został zdjęty 

z porządku obrad. Radni powrócili do dalszego procedowania projektu uchwały. Po obszernej 

dyskusji Pan Radny Wojciech Reutt wniósł o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały, 

polegającego na zmianie brzmienia § 10. pkt 2 Statutu Miejskiego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kobyłce, w następującym brzmieniu: „Zakład może prowadzić 

wyodrębnioną organizacyjnie działalność inną niż działalność lecznicza w zakresie: 1) obrotu 

produktami leczniczymi i wyrobami medycznymi; 2) działalności szkoleniowo - edukacyjnej; 

3) usług niemedycznych (wynajem pomieszczeń i urządzeń, przygotowanie dokumentacji dla firm 

ubezpieczeniowych itp.).”. Jest to chwilowe rozwiązanie, aby nie wstrzymywać Pani Dyrektor 

z podjęciem Statutu, natomiast Radni podejmą próbę wprowadzenia zmian do Statutu  na kolejnej 

sesji, ponieważ potrzeba więcej czasy, aby się nad nim zagłębić. Nie budzi wątpliwości, że pewne 

zapisy Statutu są niejasne i trzeba je doprecyzować. Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła 

do przegłosowania zgłoszonej przez Pana Radnego Wojciecha Reutta zmiany do projektu uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, 19 głosów ZA, 2 głosy WSTRZYMUJĄCE SIĘ. 

Zmiana została zatwierdzona i wprowadzona do projektu uchwały. Następnie Radni przeszli do 

głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, 17 głosów ZA,  

1 głos PRZECIW, 3 głosy WSTRZYMUJĄCE SIĘ. Uchwała została podjęta. Przewodnicząca 

Rady Miasta podziękowała Pani Dyrektor za udział w posiedzeniu Rady Miasta i przeszła do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków 

ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Kobyłce. 

Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzata Murawska, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. 

Komisja Finansowo-Budżetowa oraz Komisja Oświaty, Sportu, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. Przewodnicząca Rady przystąpiła 

do głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy 

jednogłośnie ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr II/10/2024 

w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Miasta Kobyłka. 

https://esesja.tv/transmisja/54686/sesja-rady-w-dniu-czwartek-20-czerwca-2024.htm
https://esesja.tv/transmisja/54686/sesja-rady-w-dniu-czwartek-20-czerwca-2024.htm
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Głos zabrała Sekretarz Miasta Pani Małgorzata Murawska, która przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło 

udział 21 Radnych, wszyscy jednogłośnie ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

nr LXXIV/608/2024 Rady Miasta Kobyłka z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kobyłka Pan Radny Marcin Zdunek, 

który przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag co do formy i treści 

uchwały oraz uzasadnienia. Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania za podjęciem 

uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy jednogłośnie ZA podjęciem. 

Uchwała została podjęta. 

Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka 

Pan Radny Rafał Mianowicz, który przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie 

zgłosili uwag co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. Przewodnicząca Rady przystąpiła do 

głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy jednogłośnie 

ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka 

Pan Radny Rafał Mianowicz, który przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie 

zgłosili uwag co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. Przewodnicząca Rady przystąpiła do 

głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy jednogłośnie 

ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka 

Pan Radny Rafał Mianowicz, który przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie 

zgłosili uwag co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. Przewodnicząca Rady przystąpiła do 

głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy jednogłośnie 

ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania się za organ 

niewłaściwy do rozpatrzenia skargi. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kobyłka 

Pan Radny Rafał Mianowicz, który przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Radni nie 

zgłosili uwag co do formy i treści uchwały oraz uzasadnienia. Przewodnicząca Rady przystąpiła do 
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głosowania za podjęciem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 Radnych, wszyscy jednogłośnie 

ZA podjęciem. Uchwała została podjęta. 

Ad. 29. Postulaty, Wnioski i Oświadczenia Radnych. 

Pan Radny Marcin Zdunek: 

1) „Remont ronda Cudu nad Wisła przy Szkole nr 2, mam świadomość, że jest to ogromna 

inwestycja, ale czy jesteśmy w stanie umieścić ją w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym 

Miasta Kobyłka?”. 

2) „Ulica Osiedlowa - w alejce od placu zabaw do ulicy warszawskiej nie działają latarnie, 

podobno przed oddaniem tunelu one działały, czy można to sprawdzić?” 

3) „Przystanek autobusowy po otwarciu tunelu został przeniesiony z ulicy Ręczajskiej na ulicę 

Orszagha, przechodzi się z osiedla po ogromnym błocie, czy można tam położyć płyty 

MON-owskie, aby można było przejść?.” 

4) „Prośba o uprzątnięcie wyciętej brzozy na placu zabaw na Grabiczu.” 

Pan Radny Łukasz Błoński: 

- „ Do tematu remontu ronda Cudu nad Wisłą, ten temat był podejmowany na Komisji 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska i stwierdziliśmy, że powinniśmy wrócić po budowie ulicy 

Nadarzyńskiej i DW 634, ponieważ teraz pojazdy ciężarowe wjeżdżające na teren budowy będą 

je niszczyły.” 

Pan Radny Michał Tabor: 

- „W Ząbkach w 2022 roku w jednym miesiącu wprowadzono wagę, co spowodowało 

drastyczna obniżkę produkcji śmieci i powinniśmy w tym kierunku iść.” 

Pani Radna Klaudia Żebrowska: 

1) „Wniosek o naprawę wyrwy w ulicy Ustronie”. 

Pani Radna Edyta Zbieć: 

1) „Prośba o zwrócenie uwagi na program Ministerstwa Sportu i Turystyki pt.: „Aktywna 

szkoła”, można w ten sposób uaktywnić wszystkie tereny przyszkolne, uzyskać środki na 

opłacenie obsługi boisk, placów zabaw po godzinach lekcyjnych.”  

2) „Jakie są szanse na wcześniejsze oddanie do użytku domu komunalnego.” 

3) „Czy są plany, aby Kobyłka była uwzględniona we współfinansowaniu przez Powiat, 

czy prowadzone są jakieś rozmowy ze Starostą?” 

4)  
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Pan Radny Zbigniew  Turek: 

1) „W związku z budową placu zabaw, przygotowania terenu pod cele oświatowe, prośba 

o pochylenie się nad zakupem przyległych działek, aby ten teren powiększyć. Złożę w tej 

kwestii interpelację.” 

Pan Radny Andrzej Michalik: 

1) „Czy mamy jakąś wiedzę od Wojewody, aby w Kobyłce przygotować miejsce do relokacji 

imigrantów”  

Pan Radny Artur Rola: 

1) „Chciałem zapytać o zwiększenie dofinansowania do biletów ZTM, czy jest coś w tej 

sprawie wiadomo i czy znamy termin od kiedy będą obowiązywać te nowe, mniejsze 

składki.”  

Pan Radny Jacek Lis: 

1) „Prośba o pochylenie się nad ulicą Brzózki, ponieważ w Wieloletnim Planie Inwestycji 

nie ma przeznaczonych środków na tę ulicę, a chciałbym, aby zostały zabezpieczone środki 

na te ulicę w budżecie.” 

2) „Prośba o podjęcie działań prewencyjnych w ulicy Powstańców i ulicy Rosłana, 

ponieważ zadomowiły się tam dziki.” 

3) „Prośba o uzupełnienie ubytków na całej długości ulicy Żymirskiego.” 

4) „Środki ze sprzedaży działki przy ulic Zacisznej powinny zostać przeznaczone na 

dokończenie tej ulicy.” 

Pani Radna Katarzyna Chmiel: 

1) „Prośba o uzupełnienie nawierzchni asfaltowej na ulicy Czereśniowej, prostopadłej do ulicy 

Ceramicznej.” 

2) „Prośba o uzupełnienie ubytków na całej ulicy Ceramicznej.”  

Pan Radny Paweł Kostrzewa: 

1) „ Prośba o informację o bieżący stan łącznika do tunelu.  Prośba o przekazywanie na 

bieżąco informacji, gdyby zaszły jakieś zmiany.” 

Pan Radny Wojciech Reutt: 

„Podziękowanie za współpracę w kwestii wykoszenie poboczy na Zalasku i wyłożenia go 

tworzywem w celu usprawnienia mieszkańcom przejścia.” 

- Pan Burmistrz podziękował Pani Sekretarz Małgorzaty Murawskiej na sesji za współpracę, 
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owocna pracę na rzecz Miasta Kobyłka, ponieważ kończy pracę w Urzędzie Miasta Kobyłka. 

Adwocem głos zabrała Pani Sekretarz, dziękując za współpracę Pani Burmistrz Edycie Zbieć, 

Panu Burmistrzowi Konradowi Kostrzewie, Radnym poprzedniej i obecnej kadencji, 

Kierownictwu Urzędu oraz wszystkim pracownikom za codzienną współpracę. 

Przewodnicząca Rady Miasta Pani Sylwia Jaźwińska: 

1) „Prace utrudniające wjazd w ulicę Dojazdową, czy Burmistrz podjął kroki w kwestii 

poinformowania mieszkańców, kiedy zostanie położony asfalt w tej ulicy oraz jak długo ta 

ulica nie będzie przejezdna.” 

2) „Zostały uszkodzone krawężniki przy chodniku w trakcie zrywania asfaltu w ulicy 

Dojazdowej, prośba o zwrócenie się do wykonawcy w tej sprawie.” 

3) „Pytanie o informację dotyczącą wycinki drzew przy placyku na ulicy Czarnej Kawki.” 

4) „Programy na dofinansowanie ulicy Natolińskiej, czy dowiedział się Pan Burmistrz, 

czy istnieją takie programy do których możemy przystąpić?” 

5) „Czy w związku z ulicą Żytnią, wiemy już jaka jej część należy do Kobyłki i czy mamy 

możliwość ułożenia  płyt i na jakim odcinku?” 

Pani Radna Monika Janczara: 

1) „Czy wiemy, kiedy możemy się spodziewać podpisania nowej umowy na uzupełnianie 

ubytków w jezdniach w Mieście Kobyłka.” 

Pani Radna Barbara Filipczak: 

1) „Ulica Zaciszna, prośba o zrealizowanie budowy tej ulicy.” 

2) „Prośba o powstanie szyny dla rowerów przy PKP.” 

Ad. 30. Pytania od mieszkańców. 

Pytanie nr 1: 

„Proszę o informację czy i kiedy można się spodziewać przejścia dla pieszych na ulicy 

Przyjacielskiej przy biedronce. Zaraz obok jest zjazd z trasy s8. Przejście do sklepu jest bardzo 

niebezpieczne szczególnie z dziećmi jak i dla osób starszych. Sklep istnieje już rok, wzdłuż ulicy 

ścieżka rowerową i chodnik a przejścia brak.” 

 

Odpowiedź:   

„Wybudowanie przejścia dla pieszych we wskazanej lokalizacji należy traktować jako zmianę 

organizacji w ruchu drogowym wymagającą sporządzenia projektu stałej organizacji ruchu przez 

projektanta posiadającego właściwe uprawnienia budowlane. Następnie wykonany projekt musi 

zostać zatwierdzony przez Policję oraz Powiatowego Inspektora Ruchu Drogowego w Wołominie. 
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Dopiero wtedy można przystąpić do realizacji zaprojektowanych zmian w organizacji ruchu 

drogowego w ul. Przyjacielskiej. Planowane jest w roku bieżącym zlecenie wykonania powyższego 

projektu stałej organizacji ruchu przy jednoczesnym zabezpieczeniu środków finansowych na ten 

cel. pochodzących z budżetu Miasta Kobyłka.”  

 

Pytanie nr 2.  

„Szanowna Pani Przewodnicząca Sylwia Jażwińska. Uprzejmie pytam czy jest szansa, aby w tej 

kadencji Rady Miasta został ustawiony betonowy słup ogłoszeniowy przy zbiegu ulic Ręczajskiej 

i Warszawskiej, sprawa postawienia słupa ogłoszeniowego w tym miejscu była kierowana do 

poprzedniej Rady Miasta wielokrotnie i poparcie osobiste  dla  tego wniosku deklarował  ówczesny 

Przewodniczący  Rady  Miasta  a obecny Burmistrz Pan Konrad Kostrzewa a słupa jak nie było 

tak nie ma. Dziękuję.” 

 

 

Odpowiedz: 

„Co do wykonania betonowego słupa ogłoszeniowego przy zbiegu ulic Ręczajskiej i Warszawskiej 

w Kobyłce to w mojej ocenie wybudowana infrastruktura w tym chodnik oraz ścieżka rowerowa 

w ciągu ulicy Warszawskiej uniemożliwia budowę takiego obiektu.  

Powyższy słup o średnicy min. 1,50 m (wg danych producentów) utrudni widoczność dla pojazdów 

poruszających się powyższymi ulicami a także stanowić będzie przeszkodę dla pieszych 

i rowerzystów.” 

 

Pytanie nr 3.  

„Dobry wieczór chciałabym zapytać czy wiadomo coś w sprawie utwardzenia drugiej 

części ulicy Zacisznej. Czy utwardzenie ulicy może zostać przyspieszone. Po ostatnim równaniu 

ulicy mamy mega pustynię. Kurz po przejechaniu czegokolwiek po ulicy unosi się na kilka metrów 

w górę. Starsi mieszkańcy mają problem z chodzeniem po uwidocznionych dużych kamieniach.” 

 

Odpowiedź: 

„Budowa drogi w ul. Zacisznej na odc. Kochanowskiego – Jałowcowa została usunięta z Budżetu 

Miasta Kobyłka na rok 2024 i w chwili obecnej nie ma środków na jej wykonanie. Inwestycja 

zostanie przedstawiona do realizacji Radzie Miasta Kobyłka w Planie Budżetu Miasta Kobyłka 

na 2025 rok.” 

 

Pytanie nr 4.  

„Szanowni   Państwo,   czy   jest   możliwość   interwencji   w   sprawie   odorów uprzykrzających 

życie w dzielnicy Piotrówek? Bardzo często pojawiają nieprzyjemne zapachy   ze   składowisk   

odpadów   MZO   lub   IMPERF   zlokalizowanych   przy   ul. Ignacego Łukasiewicza. 

 

Odpowiedź: 

„Tak. Wystąpimy ze stosownym pismem w tej sprawie do Gminy Wołomin.” 

 

Pytanie nr 5.  

„Proszę o jak najszybsze rozwiązanie problemu nocnych wyścigów Przyjacielską i Kordeckiego. 

Pomijając kwestie bezpieczeństwa które każdy ma w dupie to nie da się przez nie spać. 
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Odpowiedź: 

„Powyższa sprawa zostanie zgłoszona na Policję w celu zwiększenia częstotliwości kontroli na 

powyższych ulicach podczas tego typu zajść. W okresie letnim zostaną wprowadzone dodatkowo 

służby ponadnormatywne Policji na ulicach Kordeckiego i Przyjacielskiej.” 

 

Pytanie nr 6.  

„Dzień dobry, jednym z bardzo ważnych punktów programu Komitetu Wyborczego Pani Edyty 

Zbieć była rozbudowa szkoły NR 2, czy obecny Burmistrz przyczyni się do rozbudowy szkoły, 

żeby dzieci miały godne warunki nauki? Drugie pytanie : jaki jest   status   szkoły   NR   4,   

czy są opóźnienia,   kiedy   szkoła   przyjmie   pierwszych uczniów? 

 

Odpowiedź: 

„Postępowanie przetargowe na wykonanie zagospodarowania terenu Placu 15 Sierpnia wykazało 

potrzebę zwiększenia środków w Budżecie Miasta Kobyłka o ponad  1,1 mln. Jest to konieczne, 

ponieważ niezrealizowanie tego zadania, oprócz braku samej inwestycji, spowoduje utratę blisko 

3,4 MLN zł jakie Urząd pozyskał w ramach dotacji. Środki te trzeba było znaleźć kosztem innych 

inwestycji, w tym koncepcji rozbudowy budynku Zespołu Szkół Publicznych nr 2, która nie będzie 

wykonana w bieżącym roku. Budowa nowej szkoły przy ul. Dworkowej nie ma opóźnień 

i we wrześniu 2025 roku planowane jest przyjęcie pierwszych uczniów do szkoły.” 

 

Pytanie nr 7: 

„Kiedy rozpoczną się prace przy budowie ulicy Natolińskiej. Od kiedy planowane jest przedłużenie 

miejskiej linii autobusowej o przystanek na osiedlu Źrodnik?” 

 

Odpowiedź: 

„Zarząd Transportu Miejskiego w Warszawie prowadzi obecnie przygotowania do ogłoszenia 

postępowania przetargowego na obsługę linii autobusowych obsługujących podwarszawskie gminy 

w tym gminę Kobyłka. Zmiany tras autobusów będą wprowadzane po uzgodnieniu z ZTM, przez 

ZTM już w ramach nowo zawartej na jesieni umowy z nowo wyłonionym operatorem.  

Budowa drogi w ul. Natolińskiej została usunięta z Budżetu Miasta Kobyłka na rok 2024 i w chwili 

obecnej nie ma środków na jej wykonanie. Inwestycja zostanie przedstawiona do realizacji Radzie 

Miasta Kobyłka w Planie Budżetu Miasta Kobyłka na 2025 rok.” 

 

Pytanie nr 8. 

„Proszę   o   informację   na   jakim   etapie   jest   realizacja   budżetu   obywatelskiego   

i wykonanie placu zabaw przy ZSP 2? Proszę o wskazanie terminu zakończenia.” 

 

Odpowiedź: 

„Plac zabaw przy ZS nr 2 w Kobyłce przy ul. Orzeszkowej: 

- Postępowanie z października 2023: Budowa obiektów małej architektury na placach zabaw 

na terenie miasta Kobyłka z podziałem na części: CZĘŚĆ I: Doposażenie placu zabaw przy Zespole 

Szkół Publicznych Nr 2 w Kobyłce -  zostało unieważnione. W niniejszym postępowaniu 

nie złożono żadnej oferty na część I. 

- Postępowanie z listopada 2023: Budowa obiektów małej architektury na placach zabaw na terenie 

miasta Kobyłka z podziałem na części: CZĘŚĆ I: Doposażenie placu zabaw przy Zespole Szkół 

Publicznych Nr 2 w Kobyłce - zostało unieważnione. Najkorzystniejsza oferta złożona 
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w przedmiotowym postępowaniu 249.000,00 zł. przekroczyła kwotę przeznaczoną 

na sfinansowanie zamówienia (146.100,00 zł), a Zamawiający nie był w stanie zwiększyć tej kwoty 

do ceny najkorzystniejszej oferty.  

Obecnie planuje się doposażania sukcesywne placu zabaw w ramach wolnych środków własnych 

Miasta.” 

 

Ad. 20. Zamknięcie IV sesji Rady Miasta Kobyłka. 

Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka po załatwieniu przez Radę Miasta wszystkich punktów 

porządku obrad zakończyła IV Sesję Rady Miasta Kobyłka. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                   Przewodnicząca  

                                  Rady Miasta Kobyłka 

 

 Natalia Wielgo-Iwańska                     Sylwia Jaźwińska  

 


